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Z á p i s n i c a  

zo 4. zasadnutia Obecného zastupite ľstva obce 
Diaková, konaného d ňa 23. 11. 2023 o 17:00 hod  

v zasada čke OÚ Diaková 

 

Prítomní : pod ľa prezen čnej listiny, p. Peter Čelestiak sa 
rokovania nezú častnil ako ospravedlnený a p. Michal Žá čik sa 
rokovania zú častnil až od bodu č. 9. 

 

Program : 

 

1)  Otvorenie 
2)  Určenie zapisovate ľa a overovate ľov zápisnice a vo ľba 

návrhovej komisie 
3)  Schválenie programu zasadnutia 
4)  Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadn utia 
5)  Plán kontrolnej činnosti na I polrok 2024-schválenie 
6)  Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky obce k Návrh u rozpo čtu 

obce na roky 2024-2026  
7)  Návrh rozpo čtu obce Diaková na roky 2024 - 2026 
8)  Zásady hospodárenia s majetkom obce – prijatie zása d 
9)  Všeobecne záväzné nariadenie obce č. 1/2023 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady 
10)  Správa nezávislého audítora z auditu ú čtovnej závierky za 

rok 2022 
11)  Kúpna zmluva – žiados ť IBV Diaková s.r.o., k.ú. Diaková, 

parc. KN č. 148/10, 152/181, 152/178, LV č. 474 
12)  Schválenie navrhovaných členov DHZO Diaková 
13)  Platové pomery starostu obce a hlavnej kontrolórky 
14)  Rôzne (Posedenie s Mikulášom, inventarizácia majetk u, 

harmonogram zasadnutí na r.2024, prístavba altánku k PZ)  
15)  Záver 
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PRIEBEH: 

K bodu č. 1: 

1.  Zasadnutie Obecného zastupite ľstva otvoril starosta obce 
PaedDr. Branislav Kohút.  

K bodu č. 2: 

Za zapisovate ľku bola ur čená p. Anna Feldsamová.  

Za overovate ľov zápisnice starosta navrhol p, Denisu Badá ňovú a  
p. Milana Kohúta, do návrhovej komisie p. Petra Záb orského a p. 
Igora Kohúta  

Následne sa o predloženom návrhu hlasovalo.  

Výsledok hlasovania: ZA 5, proti – 0, zdržalo sa- 0 . Predložený 
návrh bol schválený. 

 

K bodu 3: 

Starosta obce sa ujal pracovnej časti rokovania, pri čom prítomní 
hlasovaním schválili predložený návrh programu zasa dnutia. 

Výsledok hlasovania: ZA – 5, proti – 0, zdržalo sa-  0.  

Program bol schválený. 

 

K bodu č.4  

 Kontrola uznesenia zasadnutia zo d ňa 24.08.2023- splnené 

 

K bodu č. 5: 

 Hlavná kontrolórka obce, p. Ing.  Jesenská Janka pr edniesla 
plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2024. O prijatí plánu 
prítomní hlasovali nasledovne: 

Výsledok hlasovania: ZA – 5, proti – 0, zdržalo sa-  0.  

Plán kontrolnej činnosti bol schválený.  

 

K bodu 6: 

Hlavná kontrolórka obce, p. Ing.  Jesenská Janka po dala poslancom 
informáciu o jej činnosti pri posudzovaní Návrhu rozpo čtu obce 
a odporú ča poslancom OZ ho schváli ť.  
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Obecné zastupite ľstvo berie na vedomie  stanovisko HK k rozpo čtu 
obce na roky 2024-2026 

 

K bodu 7: 

Návrh rozpo čtu obce pripravil starosta v spolupráci 
s ú čtovní čkou obce, poslanci ho obdržali vopred na 
preštudovanie. Starosta poslancom vysvetlil položky  a podpoložky 
rozpo čtu, odpovedal na otázky. 

O prijatí rozpo čtu  prítomní hlasovali nasledovne: 

Výsledok hlasovania: ZA – 5, proti – 0, zdržalo sa-  0.  

Návrh rozpo čtu obce na roky 2024 bol schválený, návrh rozpo čtu 
na roky 2025-2026 zastupite ľstvo vzalo na vedomie .  

 
 

K bodu 8: 

Zásady hospodárenia obce boli vypracované v r. 2023  už 
druhýkrát, a to kvôli novele zákona o majetku obcí.  Prepracované 
zásady predložil na rokovanie starosta obce. O prij atí zásad  
poslanci hlasovali nasledovne: 

Výsledok hlasovania: ZA – 5, proti – 0, zdržalo sa-  0.  

Zásady hospodárenia s majetkom obce boli prijaté a schválené 

 

K bodu 9  : 

VZN obce č. 1/2023 predložil poslancom starosta obce. Na dneš nom 
zasadnutí navrhuje v článku 6, v bode 5 upravi ť sadzbu poplatku 
za drobný stavebný odpad vo výške 0,090 EUR  za kg (pôvodne 
navrhoval sumu 0,050 za kg. Táto suma však reálne n epokryje 
náklady, ktoré spolo čnos ť Brantner bude fakturova ť za tento 
odpad) 

Starosta navrhuje nezvyšova ť poplatok za komunálny odpad, 
a poplatok za psa, pretože tieto už boli zvyšované od januára 
2023. S týmto sa poslanci jednohlasne stotožnili.  

Sumy zvýšenej dane z nehnute ľnosti boli poslancom vyjadrené aj 
v pe ňažnej sume na príklade nehnute ľnosti poslankyne p. 
Feldsamovej, aby mali poslanci predstavu, o ko ľko sa 
percentuálne zvýšenie prejaví v peniazoch. 

Po krátkej diskusii sa o predloženom návrhu hlasova lo.  



 

S
t
r
a

n
a
4

 

 

Výsledok hlasovania: ZA – 6, proti – 0, zdržalo sa-  0.  

VZN č. 1/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku bo lo 
schválené tak, ako bol predložený návrh vrátane dne šnej zmeny 
v článku 6, bode 5. 

 

K bodu 10  : 

 Správa nezávislého audítora z auditu ú čtovnej závierky za 
rok 2022. Audítor v nej vyjadruje záporný názor, na koľko sa 
v obci nevykonala fyzická inventarizácia majetku vi ac ako 4 
roky, ďalej sa v evidencii majetku vykazuje vyššia hodnota  
majetku ako v súvahe k 31.12.2022. A územný plán ob ce je 
naúčtovaný na ú čte 069, správne by mal by ť na ú čte 019. Tento 
majetok je potrebné odpisova ť. 

Obec vykazuje v ú čtovníctve rozdiel medzi zostatkovou hodnotou 
majetku a ú čtom 384. 

 

Poslanci berú na vedomie správu nezávislého audítor a  

 

K bodu 11  : 

Poslancom bola predložená Kúpna zmluva na pozemky v  lokalite 
Slne čné lány. Ke ďže pozvaný p. Mydlo sa na zasadnutí 
zastupite ľstva nezú častnil (je PN), poslanci sa zmluvou 
nezaoberali. 

 

K bodu 12: 

 
p. Radovan Slivka navrhuje za členov DHZO, do funkcie hasi č:  

Martinu Fleškovú, Luciu Roho ňovú a Mateja Mandíka. 

Všetci menovaní majú splnené náležitosti na menovan ie do tejto 
funkcie, o ich schválení poslanci hlasovali: 

Výsledok hlasovania: ZA – 6, proti – 0, zdržalo sa-  0.  

Menovaní boli schválení za členov DHZO. 

 

K bodu č. 13  
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1.Návrh na odmenu HK obce predložil starosta obce. Ide o sumu 
vo výške 10% zo sú čtu platov za 02/2023-11/2023. 

O predloženom návrhu poslanci hlasovali: 

Výsledok hlasovania: ZA – 6, proti – 0, zdržalo sa-  0.  

Obecné zastupite ľstvo  schva ľuje  v súlade  s  § 18c ods. 5 
zákona  o obecnom  zriadení odmenu hlavnej kontroló rke obce  
vo  výške  10  % zo sú čtu  platov za  mesiace  február – 
november 2023, čo predstavuje  sumu  167 EUR.  

 

2. Návrh na zvýšenie platu starostu predložila p. A nna 
Feldsamová. Navrhuje zvýšenie platu starostu o 10% (suma 2626,00 
EUR brutto) s ú činnos ťou od 01.01.2024 a taktiež navrhuje 
starostovi zvýšenie platu o 50% za mesiace 11/2023 a 12/2023. 
O tomto návrhu poslanci hlasovali nasledovne: 

Výsledok hlasovania: ZA – 6, proti – 0, zdržalo sa-  0.  

 

Obecné zastupite ľstvo Obce Diaková  schva ľuje  podľa § 4 ods. 2 
zákona  č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení  a platových 
pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších 
predpisov zvýšenie platu starostovi obce o 50 % mes ačne 
s ú činnos ťou od 1.11.2023 – 31.12.2023.  
 

Obecné zastupite ľstvo Obce Diaková  schva ľuje  podľa § 4 ods. 2 
zákona  č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení  a platových 
pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších 
predpisov zvýšenie platu starostovi obce o 10 % mes ačne 
s ú činnos ťou od 1.1.2024.  
 
 

K bodu č. 14 

1)Posedenie s Mikulášom  

bude 06.12.2023 zo za čiatkom od 17:00 hod. Poslanci sa stretnú 
v sobotu 2.12. o 16:00 hod na požiarnej zbrojnici n a 
prípravách posedenia. 

 

2)inventarizácia majetku. 

Do 31.01.2024 bude spravená inventarizácia majetku.  

Budovu Obecného úradu bude inventarizova ť komisia v tomto 
zložení: 
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Anna Feldsamová, Denisa Badá ňová a Miroslava Bellová 

 

Budovu Požiarnej zbrojnice bude inventarizova ť komisia v tomto 
zložení: 

Igor Kohút, Milan Kohút, Michal Žá čik, Peter Čelestiak, Peter 
Záborský, Radoslav Slivka, Hulej Peter a Lucia Roho ňová. 

Inventarizácia majetku bude k 31.12.2023, zápisy 
z inventarizácie budú odovzdané do 16.02.2024 

O zložení komisií sa hlasovalo nasledovne: 

Výsledok hlasovania: ZA – 6, proti – 0, zdržalo sa-  0.  

 

 

3)Harmonogram zasadnutí je na rok 2024 stanovený: 

29.02.2024 o 17:00 hod 

30.05.2024 o 18.00 hod 

22.08.2024 o 18:00 hod 

28.11.2024 o 17:00 hod   

Tieto termíny poslanci berú na vedomie . 

 

4)Prístavba altánku za požiarnou zbrojnicou. 

Po diskusii o stavbe altánku/prestrešenia plochy a jej 
financovania poslanci o zámere hlasovali: 

Výsledok hlasovania: ZA – 6, proti – 0, zdržalo sa-  0.  

OZ schva ľuje  investi čný záver vybudovanie dreveného altánku 
/prestrešenia betónovej plochy za budovou Požiarnej  zbrojnice. 

 

5)Silvestrovskú zábavu „Batôžkový silvester“ budú o rganizova ť 
hasi či, 

6)Fašiangy budú organizova ť spolo čne Červený kríž a Únia žien, 
termín je stanovený na 10.02.2024 

 

7) Do diskusie sa prihlásil p. Stupák, ktorý sa inf ormoval o tom, 
či bolo schválené VZN na chov zvierat v obci. Staros ta mu 
odpovedal, že nebolo, čo mu už aj hovoril, a tak isto je 
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zverejnená zápisnica na stránke obce s týmto uznese ním. P. 
Stupák odporú ča poslancom stránku portál verejnej správy, kde sú 
spracované rôzne VZN a kde by sa mohli pozrie ť a nejaké si ako 
vzor vzia ť.  

Podľa poslankyne Feldsamovej by nové VZN by nijako neov plyvnilo 
chov p. Košárika, nako ľko VZN nie je retroaktívne a p. Košárik 
má chov v obci cca 30 rokov a má ho riadne nahlásen ý. 

P. Stupák žiada poslancov o riešenie chovu dobytku u p. Košárika, 
nako ľko po vývoze hnoja zostáva cesta zašpinená. Za p. K ošárikom 
bol už 2x poslanec Igor Kohút, ktorý sa s ním dohod ol na 
častejšom vývoze hnoja a udržiavaní poriadku.  

Poslanec Milan Kohút sa p. Stupáka opýtal, či navrhuje nejaké 
svoje riešenie. To pán Stupák nemá, ale je  treba z lepšova ť 
životné podmienky v obci, pretože obec zmenila svoj  charakter.  

Poslanec Igor Kohút sa p. Stupáka opýtal, či je pod ľa neho 
v poriadku, napríklad to,  že jeho garáž je postave ná 
v križovatke, kde je touto stavbou zna čne znížená vidite ľnos ť do 
križovatky a tiež nie je dodržaná vzdialenos ť stavby od cesty. 

Odpoveď: stavba mu bola riadne vtedajším vedením obce.  

 

Po vy čerpaní všetkých bodov programu zasadnutia starosta 
poďakoval všetkým prítomným za ú časť a zasadnutie ukon čil. 

 

V Diakovej d ňa 23.11.2023 

Zapísala: 

 

 

 

Anna Feldsamová      PaedDr. Branislav Kohút
      

zástupky ňa starostu      starosta obce 

     

       

 

Denisa Badá ňová,      Milan Kohút, 

I. overovate ľ       II. overovate ľ 


